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VAN DE REDACTIE 

 

Beste lezers, 

 

Een beetje aan de late kant valt de tweede editie van Noar Vurre van dit jaar door de bus.  

In dit blad vindt u informatieve artikelen over personen en gebeurtenissen binnen de vereniging. 

Mocht u nog vragen of opmerkingen hebben, dan vernemen wij die graag. Mailen mag ook: 

noarvurre@vvalmkerk.nl. 

 

De redactie: Arie, Hendri en Nico 

 

 

mailto:noarvurre@vvalmkerk.nl
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     VAN DE VOORZITTER 
 

Beste Blauw-witten, 

 

De herkenbaarheid van 

ons 1e elftal en het niveau 

dat we als vereniging 

voor ons vlaggenschip 

zouden moeten nastreven 

is al jaren onderwerp van 

discussie binnen onze 

vereniging. Vaak hoor je 

geluiden als ‘ik ga niet meer bij het eerste 

kijken want ik ken er toch niemand meer van’. 

Of: ‘laten we een klasse lager gaan spelen, dan 

hebben we meer derby’s en daar komt lekker 

veel volk op af’.  

Aan de andere kant zijn er ook leden die er 

trots op zijn dat we als klein clubje met zeer 

beperkte middelen ons inmiddels al voor het 

elfde seizoen eersteklasser mogen noemen. 

Sommige vrijwilligers en supporters komen 

juist bij VV Almkerk kijken omdat er op een 

mooi niveau gevoetbald wordt.  

Het is best lastig om op basis van alle 

verschillende meningen haalbare doelstellingen 

en een breed gedragen beleid te formuleren. 

Juist om deze meningen beter inzichtelijk te 

krijgen zijn de afgelopen maanden de DNA-

bijeenkomsten georganiseerd. “Topsport is 

gezellig” was één van de thema’s die uitgebreid 

met de aanwezige leden besproken is. Willen 

we zo hoog mogelijk voetballen of staat 

gezelligheid voorop en is niveau van 

ondergeschikt belang? Alle leden hebben de 

mogelijkheid gehad om hun mening te geven 

en een bijdrage te leveren aan (onder andere) 

het beleid op voetbalgebied. Aan ons als 

bestuur de taak om daar de juiste conclusies 

uit te trekken. Daar zijn we op dit moment mee 

bezig. We verwachten het resultaat over 

ongeveer twee maanden te kunnen 

presenteren. Vervolgens zal de leden in de 

volgende ledenvergadering gevraagd worden 

dit te accorderen. 

Terwijl we dus bezig zijn met het beleid voor de 

toekomst is het wellicht goed om de kern van 

het huidige beleid zoals dat opgenomen is in 

het beleidsplan voor de periode 2019 – 2024 te 

delen. Hoewel dit geen geheim is, is het bij veel 

leden toch niet bekend (nog een goede reden 

voor iedereen om in de toekomst de 

ledenvergaderingen te bezoeken..): 

 

 “Het eerste elftal van VV Almkerk streeft, als 

vlaggenschip van de vereniging, het hoogst 

mogelijke niveau na. Dit kan zoals nu het geval 

is 1e klasse zijn, maar 2e klasse kan zeker ook. 

Een belangrijk deel van het jeugdplan moet de 

doorstroom gaan worden van eigen jeugd. We 

willen een “Almkerks gezicht” terugzien in het 

1e elftal. Per seizoen wordt gekeken naar de 

financiële en organisatorische mogelijkheden 

van de vereniging om deze ambitie waar te 

maken.  

- De selectie van het 1e en 2e elftal zal 

bestaan uit 36 veldspelers en 3 à 4 keepers.  

- Gedurende de periode van dit beleidsplan 

2019-2024 dient 50% van de A-selectie te 

bestaan uit spelers die bij VV Almkerk zijn 

opgeleid of wonen in de Gemeente Altena.  

- Spelers die langer dan 5 jaar bij de club 

spelen worden aangemerkt als eigen 

spelers.” 

De afgelopen seizoenen is aan bovenstaande 

doelstellingen voldaan. Toch missen veel 

mensen, zowel eigen leden als anderen, het 

genoemde ‘Almkerks gezicht’. Dit merken en 

proeven wij als bestuur en mede daarom zijn 

het afgelopen halfjaar enkele DNA 

bijeenkomsten georganiseerd.  

Wat we uit deze bijeenkomsten in ieder geval 

kunnen concluderen, is dat de meningen 

verdeeld zijn. De ene ziet het liefst allemaal 

bekende gezichten in het 1e elftal, of dat nou in 

de 1e klasse of de 4e klasse is. De ander hecht 

meer waarde aan het niveau waarop we spelen 

en de daarbij behorende uitstraling van de club. 

En vindt dus dat er veel geoorloofd is om in de 

1e klasse te blijven. 

De roep om ‘meer eigen jongens’, ‘een klasse 

lager’ en ‘meer derby’s’ is overigens heel 

begrijpelijk als je het 1e elftal van nu vergelijkt 

met dat van pakweg 25 jaar geleden. Aan de 

andere kant: we leven nu eenmaal niet meer in 

1998. De wereld is veranderd en het 

amateurvoetbal verandert mee. Zo neemt de 

publieke belangstelling voor het 

amateurvoetbal al jaren af. 
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Een aantal andere ontwikkelingen om in 

ogenschouw te nemen: 

- Het aantal nieuwe jeugdvoetballers neemt 

elk jaar af. Dit is een landelijke trend die we 

ook bij onze vereniging over de lange 

termijn terug zien. 

- Spelers die wel het talent hebben om in een 

selectie-elftal te voetballen, kiezen vaak 

toch voor een lager niveau omdat zij andere 

dingen belangrijker vinden dan voetbal. Ze 

geven bijvoorbeeld de voorkeur aan werken 

of andere hobby’s. De corona pandemie 

heeft dit effect nog eens versterkt. 

- Er wordt makkelijker afgezegd voor een 

voetbalwedstrijd; de vanzelfsprekendheid 

om alleen bij ernstige omstandigheden een 

wedstrijd of training te laten schieten is 

allang verdwenen. De beperkte vrije tijd 

van een ieder moet over veel meer 

activiteiten verdeeld worden dan pakweg 

25 jaar geleden. 

Als vereniging willen we ook de mogelijkheid 

bieden aan onze getalenteerde en 

gemotiveerde spelers om op een niveau te 

voetballen dat aansluit bij hun ambities. Naast 

recreatief voetbal willen we dus ook prestatief 

voetbal aanbieden. We willen immers dat onze 

beste spelers in ons 1e elftal spelen, en niet bij 

een andere vereniging. Hiervoor is naast een 1e 

elftal ook een 2e elftal nodig dat als opstap en 

achtervang kan dienen. Dat betekent dat er 

ieder seizoen zo’n 36 tot 40 selectiespelers 

nodig zijn.  

Voor de technische commissie is het elk seizoen 

weer een uitdaging om dit te realiseren. Het is 

niet alleen een kwestie van de beste spelers 

selecteren voor het 1e elftal. Er moeten ook 

voldoende selectiespelers zijn om met een 

representatief 2e elftal aan het seizoen te 

beginnen. Daarbij wordt het steeds 

belangrijker om met ieders persoonlijke 

omstandigheden rekening te houden. Studie, 

werk, buitenlandse stages of reizen en gezin 

zijn steeds lastiger te combineren met 

prestatief voetbal. Er wordt steeds meer 

maatwerk gevraagd om jonge, talentvolle 

spelers beschikbaar te houden voor prestatief 

voetbal. Een hele puzzel dus. 

Een beperkte aanwas vanuit de jeugd is in het 

verleden soms een reden geweest dat er 

voetballers van andere verenigingen zijn 

benaderd om bij ons te komen voetballen. Stel 

dat er in april of mei nog maar 33 spelers op 

papier staan.  

 

 Idealiter zou je wellicht één of twee spelers van 

het 2e elftal de kans willen geven om aan te 

sluiten bij het 1e elftal. Echter zouden daarmee 

de achtergebleven 12, 13 of 14 spelers in het 

2e elftal tekort worden gedaan. Om maar aan 

te geven dat dingen soms makkelijker gezegd 

zijn dan gedaan. Uit de gesprekken met leden 

die er zijn gevoerd tijdens maar ook buiten de 

DNA bijeenkomsten om komt eigenlijk dat de 

eerder genoemde huidige doelstellingen, 

gemiddeld genomen, best wel passend zijn. 

Met daarbij de aantekening dat veel leden 

vinden dat het aantal “eigen spelers” niet alleen 

in de samenstelling van de selectie maar ook 

op zaterdag op het veld terug te zien zou 

moeten zijn. Onafhankelijk van het niveau 

waarop het 1e elftal speelt, zijn er tenminste 36 

spelers (en dat is al heel erg krap) nodig voor 

de selectie van 1 en 2. Om meer “eigen spelers” 

in de selectie of de basisopstelling van het 1e 

elftal te krijgen, is het dus noodzakelijk dat 

meer spelers zich beschikbaar stellen voor de 

selectie. 

Het goede nieuws is dat iedereen hier zijn 

steentje aan kan bijdragen. Hoe meer spelers 

vanuit de jeugd doorstromen hoe makkelijker 

we op sportief vlak ‘onze eigen broek kunnen 

ophouden’. Hetzelfde geldt voor spelers die nu 

in lagere elftallen spelen maar qua leeftijd, 

fitheid en motivatie ook voor de selectie zouden 

kunnen uitkomen. Ook al schaar je jezelf daar 

niet onder kun je je bijdrage leveren. 

Bijvoorbeeld door je medespelers, vrienden of 

kinderen te motiveren om de stap wel te 

zetten. 

Vooruitlopend op de uitwerking van het beleid, 

gaan we in ieder geval ons best doen om de 

herkenbaarheid van maar ook de 

betrokkenheid bij de selectieteams te 

vergroten. Hiervoor hebben we zoals inmiddels 

wel duidelijk mag zijn iedereen nodig. 

Tegelijkertijd willen we ook onze beste 

voetballers behouden en op een goed niveau 

laten spelen. Ook zij zijn namelijk nodig om 

voldoende spelers voor onze selectie-elftallen 

te houden. 

Het schrijven van een beleidsplan is natuurlijk 

stap 1, maar het zal ook uitgevoerd moeten 

worden. Dit zal vanaf komend seizoen op een 

andere manier ingevuld gaan worden dan tot 

op heden. De bezetting van de Technische 

Commissie was afgelopen maanden al 

flinterdun met alleen commissie voorzitter 

Rutger Versteeg, Jeroen Kroon 

(penningmeester / jeugd) en ondergetekende 

in een ondersteunende rol. 
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Rutger heeft aangegeven graag op het veld aan 

de slag te gaan. Hij wordt zoals bekend trainer 

van het 2e elftal. We zijn erg blij dat Rutger 

deze vacante positie wil gaan invullen. Echter 

betekende dat ook dat alleen Jeroen Kroon nog 

over was als lid van de TC. We hebben daarom 

besloten dat, in ieder geval voorlopig, de taken 

van de TC worden ingevuld door het “technisch 

hart” dat bestaat uit Jeroen Kroon, 

Hoofdtrainer 1e elftal (Vincent de Klerk), 

Hoofdtrainer 2e elftal (Rutger Versteeg), Hoofd 

Jeugdopleidingen (Gerard van Helden) en Dave 

van der Westen (Spelerszaken). Dit technisch 

hart functioneert onder het verantwoordelijk 

bestuurslid Voetbalzaken Selectie, een taak die 

momenteel door ondergetekende wordt 

waargenomen. 

Naast de aanstelling van Rutger als trainer van 

het 2e zijn er nog een aantal nieuwe gezichten 

in de begeleiding van het 1e en het 2e. De taken 

van Dave van der Westen als leider worden 

overgenomen door John Kant, tevens 

assistent-scheidsrechter. Jeroen Kroon gaat 

hoofdtrainer Vincent op oproepbasis 

ondersteunen als assistent-trainer op de 

dinsdagavonden. Bij het 2e elftal wordt de 

langdurig geblesseerde Pieter van der Horst 

assistent-trainer/leider. Assistent-

scheidsrechter Marco van Tuil wordt leider en 

zijn taken worden overgenomen door Glenn 

Stevens. We zijn erg blij dat we hiermee alle 

functies weer op een goede manier hebben 

kunnen invullen. 

 Dan nog even aandacht voor de competitie-

indeling van het 1e elftal. We zijn ingedeeld in 

de 1e klasse E met daarin naast WNC uit 

Waardenburg 11 zondagclubs. De KNVB heeft 

in al haar wijsheid besloten om vanaf komend 

seizoen het zaterdag- en zondagvoetbal vanaf 

de 1e klasse op één hoop te vegen. In een 

eerder stadium is door ons nadrukkelijk 

aangegeven dat wij met ons 1e elftal op 

zaterdagmiddag om 14.30 wensen te 

voetballen. Echter worden we nu voor het 

voldongen feit geplaatst dat de uitwedstrijden 

tegen zondagclubs op zaterdagavond om 18.00 

uur worden gespeeld. Dit tenzij de clubs in 

onderling overleg tot een ander tijdstip komen. 

In een bijeenkomst met onze 

competitiegenoten is gebleken dat de 

zondagverenigingen in onze klasse over het 

algemeen liever nog later zouden spelen en op 

voorhand niet de mogelijkheid zien om op 

zaterdagmiddag te spelen. Erg vervelend voor 

zowel de spelers als supporters. Zoals wel 

vaker bij de KNVB, die er toch voor de 

verenigingen zou moeten zijn, is het ‘slikken of 

stikken’.  

Tot slot van dit inmiddels erg uitgedijde epistel 

wens ik iedereen een hele fijne 

zomer(vakantie) toe en zie ik jullie graag over 

een paar weken allemaal weer op of langs de 

velden! 

Hans Keller 

Voorzitter V.V. Almkerk 
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BESTUUR EN COMMISSIES 
 

Secretariaat  
 
Nieuwe leden: 

Carmen Alderliesten, Tirza van den 

Wassenberg, Olav Kant, Rozemarijn van 

Vuren, Mika Goudriaan, Jelena Vendelbosch, 

Quinton Eugenia, Melvin van den Heuvel, 

Lucas Ligtvoet, Daan van der Leun, Luuk van 

der Leun, Stefano Martina, Björn in ’t Veld, 

Maxwell Boateng De Kort, Platon Starnikov, 

Abdulrazzak Awad, Jaxx Keller. 

 
Opzeggingen: 

Menno van Hemert, Nick Pruijsen, Mandy van 

der Zijden, Caro Dominicus, Sander van Vark, 

Sandra de Vos, Annemijn Westerlaken, Marco 

Nouwens, Jonathan van Eerd, Luqman Dawit, 

Dylan den Exter, Areano van Seters, Gerrit 

Wijnands, Sander van Hal, Evi van Benten. 
 
Aanmelden nieuwe leden / Veel gestelde 
vragen. 
Kijk hiervoor ook op onze website onder Contact: 
https://www.vvalmkerk.nl/lid-worden/.  
 
 

Wedstrijdsecretariaat 
 

Voorlopige indeling elftallen / teams 

In dit nummer vindt U evenals andere 

jaargangen in het laatste nummer van het 

seizoen 2022-2023 wat traditiegetrouw steeds 

net voor de zomervakantie uitkomt de 

voorlopige indelingen van de spelers en 

speelsters in de diverse teams voor komend 

seizoen. Deze maal zitten we bij het uitkomen 

van dit nummer al bijna aan het eind van de 

vakanties dus eigenlijk is het nu het eerste 

nummer van het nieuwe seizoen 2023/2024  

Kijk vooral even goed de lijsten door of je erbij 

staat, of dat je naam niet in 2 teams voorkomt 

of sta je er helemaal niet bij (kan gebeuren, er 

is op het laatst nog wel wat geschoven) geeft 

dit dan even aan. 

 

Senioren heren 

We starten dit nieuwe seizoen wederom met 6 

heren senioren teams. Zag het er eind vorig 

seizoen bedenkelijk uit of we weer met 6 

senioren teams konden starten in dit nieuwe 

seizoen is er toch wel vertrouwen dat dit gaat 

lukken. Maar elkaar helpen bij tekorten zal zo 

nu en dan noodzakelijk blijven en hopelijk gaat 

dat net zo goed ingevuld worden als afgelopen 

seizoen. Bij het 1e en het 2e zijn zoals 

gewoonlijk de meeste veranderingen, bij de 

lagere elftallen zijn er weinig veranderingen. 

Zoals U ziet spelen er van de jeugd 5 

combinatie teams in Almkerk en 6 in 

Nieuwendijk.   

 Het 1e heeft zich aan het eind van de vorige 

competitie nog veilig gespeeld dus blijft in de 1e 

klasse uitkomen. Wel in een poule met maar 

liefst 11 zondagverenigingen. De uitwedstrijden 

van deze zondagteams zullen voor het grootste 

deel op de zaterdag avond 18.00 uur gespeeld 

gaan worden. Daar zijn we uiteraard niet blij 

mee want na de wedstrijd is er voor spelers en 

supporters weinig of geen gelegenheid meer 

nog wat te komen drinken en napraten in de 

kantine, hetgeen de vereniging ook inkomsten 

gaat kosten. Een enkele wedstrijd tegen de 

zondagclubs wordt mogelijk nog 14.30 uur. Het 

2e is zoals bekend gedegradeerd en gaat naar 

de reserve 1e klasse. Zowel het 3e alsook het 4e 

zijn afgelopen seizoen kampioen geworden. 

Alsnog van harte proficiat met dit goede 

resultaat. Het 3e speelt al reserve 4e klasse en 

wilde liefst niet promoveren. Dat is als zodanig 

aangegeven bij de inschrijving. Het 4e gaat als 

het goed is ook naar de reserve 4e klasse. Het 

5e en 6e blijven reserve 5e klasse. 

 

Senioren Dames 

Komend seizoen wederom van start met 2 

vrouwen teams. Evenals vorig seizoen hebben 

we 2 ST teams gevormd met Altena. Ondanks 

dat beide teams ST Almkerk/Altena zijn, zullen 

er mogelijk enkele thuiswedstrijden bij Altena 

gespeeld gaan worden. Peter van Dalen en 

Martijn Visser blijven onze dames teams 

trainen. Onze VR1 starten net als vorig seizoen 

in de 4e klasse.  De VR2 gaan in de 5e klasse 

uitkomen. Veel succes Dames. 

 

Trainingen 

Voor de indeling van de trainingsvelden en 

kleedlokalen verschijnt weer een 

trainingsschema. Graag aangeven wanneer 

met de trainingen aangevangen wordt, welke 

avonden en welke gewenste tijden. Er zal 

zoveel mogelijk rekening worden gehouden 

met jullie wensen. 
 

Jeugd en pupillen teams 

Dit jaar ook weer jeugd combinatie teams met 

Altena.  Maar ook nog genoeg pupillen leden om 

zelf nog teams te bemannen. We hebben dit 

jaar met alle junioren  combinatie teams met 

Almkerk en Altena. Staat er ST Alm/Alt. dan 

traint en speelt men de thuiswedstrijden in 

Almkerk en staat er Alt./Alm. dan worden de 

trainingen en thuiswedstrijden in Nieuwendijk 

bij Altena gespeeld. De combinatie teams zijn : 

ST Almkerk/Altena MO20-1, ST Almkerk/Altena 

JO19-1,  ST Altena/Almkerk JO17-1,   

ST Altena/Almkerk JO17-2,  ST Altena/Almkerk 

MO17-1,  ST Almkerk/Altena JO15-1,  

ST Almkerk/Altena JO15-2, 

https://www.vvalmkerk.nl/lid-worden/
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ST Altena/Almkerk JO13-1, ST Almkerk/Altena 

JO13-2, ST Altena/Almkerk JO13-3,  ST 

Altena/Almkerk MO13-1. 

Daarnaast hebben we nog in Almkerk de JO11-

1, JO11-2, JO10-1, JO9-1, JO8-1 en JO7-1.  

In de winterstop ruilen de JO17-1 en JO19-1 

van locatie. 

Alles bij elkaar (met de ST teams meegeteld) 

dus 17 jeugd en pupillen teams en 6 senioren 

heren en 2 senioren dames teams. Dat maakt 

inclusief de combinatie teams 25 teams. Dus 

in totaal  1 team minder als het voorgaande 

jaar.   

 

Nieuwe leiders en trainers. 

Nieuwe leiders en trainers staan nog niet 

allemaal bij de clubinfo achter in dit blad 

vermeld. Waar dit nog niet bekend is, staat de 

trainer/leider van afgelopen seizoen nog of  

het vak is blanco gelaten. In het 

oktobernummer wordt dit aangevuld.  

Bij het 1e is Dave van de Westen gestopt als 

leider. John Kant zal zijn plaats in gaan nemen. 

Bij het 2e  is Antoine Hoevenaren als trainer 

gestopt. Antoine gaat hoofdtrainer worden in 

Dussen. Rutger Versteeg wordt de nieuwe 

trainer van het 2e, assistent trainer wordt 

Pieter van der Horst. Hans Kant is ook gestopt 

als trainer. Voor onze VR1 zijn we nog op zoek 

naar nieuwe leiders. Dick van Daal is gestopt 

als leider bij de VR1, Arie van der Stelt blijft 

als grensrechter en zal zolang de honneurs 

als leider waarnemen. Bij de VR2 wordt 

Dyonne van Helden leidster en blijft Jack van 

der Stelt grensrechter.  

 

Vrij vragen. 

Vrij vragen door teams in de B categorie kan 

voor 1 wedstrijd en wel voor 1 maart 2024. Dit 

mag niet op een inhaal of beker zaterdag. Men 

mag nu in onderling overleg met de 

tegenstander wedstrijden verplaatsen. Wel 

altijd overleg met de wedstrijdsecretaris, die 

kan dat rechtstreeks in Sportlink aanvragen. 

 

Teamfoto’s 

Voor het updaten van 

teampagina’s op de website 

zullen tijdens de eerste 

competitie thuiswedstrijd van 

alle teams die in Almkerk 

spelen, teamfoto’s worden genomen. Wat de 

elftal foto’s betreft, we kunnen niet uitstellen 

tot iedereen er is, probeer de eerste zaterdag 

dat je thuis speelt zoveel mogelijk aanwezig te 

zijn. 

 

Oefen- en beker programma 

Deze wedstrijden staan intussen allemaal in 

het programma op onze website. 

 

 Onder de 23 

Komend seizoen zijn we als Almkerk 

ingeschreven in een competitie O23. Dit team 

zal ingevuld gaan worden met spelers uit het 

1e, 2e en de JO19-1. Het zijn wedstrijden buiten 

de KNVB om. 

 

Speeldagenkalender. 

Zie ook elders in dit clubblad de speeldagen 

kalender zuid waar je de beker en competitie 

data kunt zien en de inhaal data. Kijk voor het 

1e en 2e bij schema 14 en de overige senioren 

teams bij schema 12. De jeugd en pupillen 

worden apart aangegeven.  

 

Arie Verwoerdt 
 
Kantinecommissie 
 

Opladen telefoons 

Iedereen beschikt tegenwoordig over een 

smartphone maar niet iedereen heeft er erg in 

deze tijdig thuis op te laden. Dat resulteert erin 

dat er geregeld iemand achter de bar zijn 

telefoon gaat opladen, daar liggen een aantal 

kabeltjes. Helaas zijn er niet genoeg 

stopcontacten en nu wil het nogal eens 

gebeuren dat er een PIN terminal aan de 

oplader ligt en die wordt er dan doodleuk 

uitgetrokken om de telefoon op te laden. Dat 

kan dus nooit de bedoeling zijn. Ook is al eens 

de stekker van de diepvries van de keuken eruit 

getrokken (en niet terug gedaan) wat 

resulteerde dat al het ijs gesmolten was en 

weggegooid kon worden. Verder is het zeker als 

het druk is niet wenselijk dat Jan en alleman 

achter de bar komt. Hierdoor is er voorzien in 

een oplaadstation in het jeugdhonk. Om de 

telefoons afgeschermd te houden van de jonge 

jeugd en kwaadwillende telefoon verzamelaars 

is dit oplaad station voorzien van een 

afsluitbare klep waarvan de sleutel achter de 

bar opgehaald kan worden.  

  
In het jeugd honk is ook met foto’s aangegeven 

hoe verder te handelen. Dus de gelegenheid is 

er, maak daar gebruik van maar breng de 

sleutel na het aansluiten van je telefoon aan de 

oplader direct terug achter de bar,  
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ook als je telefoon opgeladen is en je deze 

eruit haalt. Doe de klep dan gelijk weer op slot 

zodat ook de andere telefoons die aan de lader 

hangen beschermd blijven. Zie de ter plaatse 

aangebrachte instructies. Er komen kabeltjes 

voor de meest gangbare types smartphones. 

 

Kleding en (voetbal) schoenen. 

Ongelooflijk eigenlijk wat er aan kleding en 

voetbalschoenen elk jaar weer bij de voetbal 

achterblijft. Voetbalschoenen kwijt ? Worden 

er dan maar gewoon nieuwe gehaald ? Zo 

goedkoop is dat allemaal niet. Ook jassen, 

truien, trainingsjasjes, dozen vol blijft er 

liggen. U begrijpt wel dat we dat allemaal geen 

jaren gaan bewaren. Ouders of verzorgers van 

de jeugd maar ook volwassenen, als Julie iets 

missen, kom kijken of jullie kleding en /of 

voetbal schoenen in de dozen zitten. We gaan 

ze tot eind september bewaren. Als ze dan niet 

terug gehaald zijn gaan we de 

voetbalschoenen te koop aanbieden aan 

degenen die interesse hebben voor b.v. € 5,-. 

per paar. Opbrengst gaat dan naar een goed 

doel. Kleding gaat dan naar een kleding 

container. 

  
Kleding en schoenen bevinden zich in de 

reprokamer bovenaan de trap rechts en op een 

tafel in de kantine. Daar blijft het tot eind 

september toegankelijk om door de 

rechtmatige eigenaars te worden terug 

gehaald.  

 

Verder hangt er een 

diversiteit van jassen 

aan de kapstok in de 

hal.  

 

De kantine is normaal 

gesproken elke 

donderdagavond 

vanaf 19.00 uur open 

en elke zaterdag. 

   
 

 Toeslag op bekers en frietbakjes.  

Er komt een nieuwe wet met betrekking op het 

terugbrengen van zogenaamd zwerfafval. 

Hiermee wordt specifiek bedoeld plastic bekers, 

koffiebekers met coating en plastic friet/snack 

bakjes. Voor diverse horeca gelegenheden 

houdt dit  in dat er voor het gebruik van bekers 

en frietbakjes een toeslag betaald moet gaan 

worden. Dit is ingegaan op 1 juli j.l.  Dit betreft 

vooral afhaal- en bezorg zaken. Vanaf 1 januari 

2024 wordt e.e.a. zelfs verboden nog langer te 

gebruiken. Er wordt nergens aangegeven dat 

de toeslag moet worden afgedragen aan de 

leverancier of de overheid. Het betekend dus 

dat we dan de leden zouden moeten gaan 

belasten met een toeslag wat we aan niemand 

hoeven af te dragen en we als vereniging wel 

beter van worden. Dat kan niet de bedoeling 

zijn. De overheid heeft een tool, regelhulp 

wegwerpplastic, Publicatiedatum: 04-07-2023,  

die we ingevuld hebben met wat voor ons van 

toepassing is en daar kwam het volgende uit 

naar voren en dit zijn enkele passages uit deze 

regelhulp die voor ons van toepassing zijn :    

 

Uw situatie: 

U valt onder de regels voor consumptie op 

locatie. Dit betekent dat u vanaf 1 januari 2024 

geen wegwerpbekers en -bakjes meer mag 

gebruiken die plastic bevatten.  

Regelgeving voor consumptie op locatie 

U maakt op dit moment gebruik van 

wegwerpplastic voor bekers en/of bakjes. 

Vanaf 1 januari 2024 is dit niet meer 

toegestaan.  

Ons advies voor uw situatie: U verwacht vrijwel 

alle herbruikbare verpakkingen terug te krijgen 

na gebruik. Het is daarom niet nodig om een 

borg te vragen aan de gebruiker”. 

 

Neemt niet weg dat we natuurlijk wel af moeten 

van al het plastic. Voor de friet en dergelijke 

gaan we mogelijk terug naar de ouderwetse 

papieren puntzakken en de frikadel speciaal zal 

dan mogelijk in een kartonnen bakje terecht 

gaan komen. Koffiebekers hebben nu ook een 

coating, daar moeten we ook een andere 

oplossing voor gaan zoeken. 
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SUPPORTERSVERENIGING EN DE JEUGD 

 

In het afgelopen seizoen hield de supportersvereniging een geslaagde actie met het raden van de 
minuut waarin Almkerk 1 de eerste goal in haar thuiswedstrijden zou scoren. De opbrengst van de 
actie moest geheel ten goede komen aan de jeugdafdeling, zo was vooraf bepaald. De redactie vroeg 
aan Henk Romijn, de voorzitter van de supportersvereniging, hoe daar invulling aan is gegeven. 
 

“We hebben aan meerdere activiteiten voor de 

jeugd een financiële bijdrage kunnen geven”, 

zo antwoordt Henk. “Onder andere de 

Sinterklaasviering, het pupillenkamp, frietjes 

bij kampioenschappen en de seizoens-

afsluitingen van de jeugdteams werden door 

ons (en de deelnemers aan de actie natuurlijk) 

ondersteund. Komend seizoen gaan we deze 

actie dan ook voortzetten. Samen met Leon en 

Jolanda zullen wij de mensen weer gaan 

benaderen, om te beginnen de deelnemers van 

afgelopen seizoen.  
 

 De laatste winnaars van een prijs waren 

Charles Geerts en Anton Verschoor bij de 

wedstrijden tegen LRC en Achilles’29. Tegen 

SVL en Sliedrecht werd er helaas niet 

gescoord.” 

Tenslotte wil Henk nog meedelen dat daarnaast 

de poortverlotingen blijven voortbestaan en dat 

er natuurlijk weer een knallend supportersfeest 

zal worden georganiseerd. Zorg dat je daar bij 

bent, voor een tientje per jaar ben je al lid van 

de supportersvereniging. 

 

Hendri 
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INTERVIEW MET KEES EN ARIE VERWOERDT 

 

Het rijtje interviews met “oude” cracks zou natuurlijk niet compleet zijn zonder een 

interview met de tweeling Kees en Arie Verwoerdt. Bij “cracks” denk je al gauw aan 

selectiespelers. Hoewel de Verwoerdtjes je op het veld best een hele lastige middag 

konden bezorgen, heeft iedereen er wel begrip voor dat zij nooit zijn opgenomen in het 

eerste elftal. Een hele verfijnde techniek kun je deze jongens niet verwijten. ’t Zijn wel 

bijters, in alle opzichten! Reden genoeg om een redactielid erop uit te sturen om die twee 

eens aan de tand te voelen.  

 

Om te beginnen viel het niet mee om een 

afspraak te maken. De gebroeders hadden het 

druk met een klusje voor de voetbal. What 

else? 

Uiteindelijk lukte het om ze op een 

maandagmiddag te strikken voor een 

kruisverhoor. 

Kees en Arie doen enorm veel voor V.V. 

Almkerk en dat is binnen de club niet 

onopgemerkt gebleven. In een presentatiegids 

is al aandacht besteed aan de broers, toen nog 

met Adriaan erbij. In 2018 kregen de 3 broers 

tegelijk een lintje en het jaarlijkse mixtoernooi 

draag sinds 3 jaar Arie’s naam. 

Ook de KNVB waardeerde de inspanningen van 

de broers: Adriaan en Kees ontvingen de 

gouden KNVB-spelt en Arie werd zelfs KNVB-

lid van verdienste. 

Toch is er nog reden genoeg om hen voor het 

clubblad te interviewen. 

 

 
Adriaan, Arie en Kees tijdens de lintjesuitreiking 

 

Hoelang zijn jullie al lid van Almkerk? 

Kees is rond 1975 lid geworden, dat is nu al 

zo’n 47 jaar. Eerst een jaar rustend lid, want 

hij was een huis aan het bouwen en had nog 

geen tijd om te voetballen. Na een jaar sloot 

hij zich aan bij Almkerk 6, waar broers 

Adriaan, Arie en Wim al speelden. 

Arie en Wim hadden zich in 1973 als  lid 

aangemeld bij Jo Kant. 

 Toen Kees zich had aangesloten voetbalden er 

4 broers in het 6e elftal van Almkerk. 

Kees en Arie hebben altijd samen gevoetbald. 

Kees moest echter eerder afhaken door een 

meniscusoperatie en een achillespeesblessure.  

Al 41 jaar organiseert Arie in de wintermaanden 

elke dinsdagavond zaalvoetbal in Het Verlaat. 

Ook daar heeft Kees jaren aan deelgenomen. 

Dit tot afgelopen winter, het is nu afwachten of 

komende winter een andere zaal wordt 

gevonden, i.v.m. de sloop van Het Verlaat. 

 

In welke elftallen hebben jullie gevoetbald? 

Altijd in één van de laagste elftallen. Het 

langste in het 6e elftal. De vaste kern van het 

6e heeft ruim 30 jaar met elkaar gespeeld. 

Het 6e was meer dan een elftal, het was ook 

een vriendenclub waarmee we prachtige 

avonturen hebben beleefd. Met name de reisjes 

naar Engeland en Duitsland waren beregezellig. 

Ook de bezoeken van de Engelsen en Duitsers 

aan Almkerk zijn legendarisch te noemen. 

Jaarlijks organiseerden we ook reisjes voor de 

spelers van het 6e en hun partners, o.a. naar 

pretparken, themafeesten, De Ardennen 

(kanoën) en zeevissen. 

 

Waar kunnen we jullie vinden op de V.V.A.-

topscoorderslijst aller tijden? 

Beiden blijken in het rechter rijtje te staan. 

Kees is blijven hangen op 4 treffers in het 

vijandelijke doel. Arie weet het niet precies, 

maar als verdediger scoorde hij niet vaak. 

Wel bestookten zij beiden de eigen keeper 

regelmatig met messcherpe terugspeelballen, 

met een respectabel aantal eigen treffers tot 

gevolg. 

 

Naast het voetballen deden en doen jullie ook 

veel andere functies binnen de club. Wat 

allemaal? 

Kees zat in alle bouwcommissies van V.V.A. en 

was vele jaren bestuurslid, jeugdleider, en 

kantinebeheerder. Samen met enkele andere 

vrijwilligers hebben zij alle kozijnen van het 

huidige complex gemaakt. Nu doet Kees als 

enig lid van de gebouwencommissie nog 

onderhoud en klussen aan de gebouwen. Eén 

van de laatste projecten was de inrichting van 

de ladiesroom. 
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Arie zit al 36 jaar in het bestuur voor 

voetbalzaken (w.o. het wedstrijdsecretariaat), 

maar is als duizendpoot ook actief als 

toernooicommissie, maakt de veld- en 

kleedkamerindelingen en het trainingsschema, 

is medeorganisator van het mixtoernooi, houdt 

wekelijks de club-TV actueel, zit (al 45 jaar) in 

de redactie van dit blad, is clubscheidsrechter, 

scheidsrechtercoördinator en “tijdelijk” 

kantinebeheerder. 

 

Ook buiten de club zijn of waren zij actief. 

Samen zaten ze in de eerste bouwploeg van 

De Soos. Kees is medeoprichter van 

buurtvereniging Over d’n Dijk, was voorzitter 

van de personeelsvereniging op zijn werk en 

medebouwer van de muziektent. 

Arie is nog steeds actief in buurtvereniging De 

Verlaatse Sluis. 

 

Wat waren bijzondere gebeurtenissen die jullie 

bij V.V.A. hebben meegemaakt? 

Een hoogtepunt was toch wel de bouw van het 

huidige complex geheel door eigen leden in de 

80-er jaren. 

Kees heeft ook mooie herinneringen aan het 

toernooi in Verdun (Fr) als leider van de A-

junioren. 

Arie noemt de stratenvoetbaltoernooien in de 

80-er jaren, waar op het hoogtepunt 22 

Almkerkse teams aan deelnamen, maar is ook 

trots op het huidige succesvolle door hem 

geïnitieerde mixtoernooi 2.0, waar naast eigen 

leden ook gastploegen mogen inschrijven. 

Daarnaast waren er ook dieptepunten, m.n. 

het overlijden van actieve 6e elftalspelers Kees 

Hage en Hubert Sagt (beiden door een 

verkeersongeval) maakten diepe indruk. 

Ook het overlijden van broer en 

medebestuurslid Adriaan liet een diepe wond 

achter. 

Arie wil ook het ontslag van Hans Kant destijds 

als hoofdtrainer niet onbenoemd laten. Een 

meerderheid van het toenmalige bestuur 

stemde voor het ontslag, iets wat nooit had 

mogen gebeuren. 

Beide broers hebben zich destijds verbaasd 

over de manier waarop de overgang naar de 

huidige bestuursvorm is verlopen. Er werden 

onreglementair nieuwe bestuursleden 

benoemd voor het nieuwe kernbestuur en 

buiten medeweten van een 5-tal 

bestuursleden vergaderde deze groep extern. 

Het voelde meer als een coup en van de 

beoogde opzet om met een kleiner 

kernbestuur en de oprichting van diverse 

commissies het bestuur te ontlasten is niet 

veel terecht gekomen. Sommige “commissies” 

bestaan uit 1 persoon en andere zijn helemaal 

nog niet ingevuld. Gelukkig zijn er ook enkele 

commissies die wel functioneren zoals 

bedoeld. 

 Nou dan gooi ik de knuppel maar ‘ns in het 

hoenderhok: denken jullie ook wel ‘ns aan 

stoppen? 

Kees heeft al behoorlijk afgebouwd, hij is alleen 

nog actief in de gebouwencommissie en wil dat 

blijven doen zolang zijn lichamelijke conditie 

dat toelaat. 

Arie wil doorgaan zolang als hij zich nuttig kan 

blijven maken voor de vereniging, maar bij een 

eventuele fusie met Altena stopt hij als 

bestuurslid. 

 

Ja, die veelbesproken fusie. Hoe staan jullie 

daar eigenlijk in? 

Daar zijn de broers het wel over eens. De 

huidige samenwerking met Altena is goed en 

noodzakelijk, maar een volledige fusie mag van 

hen best nog een jaar of 10 uitblijven. 

En vóór er een fusie komt moet er een nieuw 

complex zijn. Ook een fusie op de huidige 

locatie van V.V.A. zou wat hen betreft wel 

kunnen, maar zij begrijpen dat dat bij Altena 

wat gevoeliger ligt. 

 

Hebben jullie tot slot nog wensen voor de 

toekomst van V.V.A.? 

Ja, de vereniging zou enorm gebaat zijn bij een 

nieuwe enthousiaste kantinebeheerder. 

Verder zou een betere bemensing van de 

diverse commissies veel bijdragen. 

 

Kees en Arie, hartelijk dank voor dit 

openhartige interview. 

Nico 
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JEUGDSPELER IN BEELD 
 

In deze editie van Noar Vurre stellen wij wederom een jeugdspeler aan u voor. Deze keer valt de 

eer te beurt aan Sem van Wijk. Als het clubblad uitkomt, is Sem net 15 jaar geworden. Hij woont 
in Almkerk, samen met zijn vader, moeder en zusje. Ajax is zijn favoriete voetbalclub. 
 

Welke school en klas ga je in het nieuwe 

schooljaar? Weet je al iets over je toekomst, 

wat je zou willen worden later? En welke zijn 

je hobby’s naast het voetballen? 

 “Ik zit op het Altena College in Sleeuwijk en 

na de zomervakantie begin ik in Mavo 4. Wat 

ik later wil worden weet ik nog niet precies. 

Naast voetballen vind ik het leuk om een 

beetje te gamen.” 
 

Wanneer ben je begonnen met voetballen? Bij 

Almkerk? In wel team speelde je het afgelopen 

seizoen? 

 “Ik was 5 jaar toen ik begon met voetballen 

bij V.V. Almkerk. Ik voetbal daar nu nog 

steeds. Afgelopen seizoen speelde ik bij de 

JO15-1 en in de 3e fase zijn we kampioen 

geworden. Komend seizoen sta ik ingedeeld bij 

de JO17-2.” 

 

Op welke positie speel je meestal en op welke 

plek speel je het liefst? 

 “Mijn positie is linksback en op die positie 

speel ik ook het liefst.”  

 

Welke zijn je ambities als voetballer? Wat wil 

je graag bereiken? 

 “Mijn ambitie als voetballer is om bij het 1e 

van Almkerk te gaan spelen. Het zou mooi zijn 

als mijn opa (oud-commissielid van de V.V. 

Almkerk - Harm van Wijk, red.) dat nog zou 

mogen meemaken. Opa is zeker mijn trouwste 

supporter en gaat ook altijd bij het eerste 

kijken.” 
 

 

 
 

 

Sem, bedankt voor het interview en veel succes 

met je ambitie. Misschien over een jaar of 

vier/vijf? 
 

Hendri 
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REMCO DEN BESTEN SPELER VAN HET JAAR 
 

Remco, je bent uitgeroepen tot speler van het 

jaar door de supporters van de V.V. Almkerk. 

Wat betekent dat voor jou?  

“Het is altijd leuk als je gekozen wordt door de 

supporters als speler van het jaar. Het is 

echter niet zo dat ik tijdens of na het seizoen 

hiermee bezig ben. Ik denk dat ik in 

wedstrijden altijd alles probeer te geven en dat 

die instelling juist gewaardeerd wordt door de 

supporters.”  
 

 
 

Is dit je eerste keer, of heb je hem al meer 

ontvangen?  

“Ik heb deze prijs één keer eerder mogen 

ontvangen bij Almkerk, die beker heb ik nog 

steeds ergens, haha. Dat was het seizoen 

onder Robert Roest toen we ook in de eerste 

klasse speelden.” 

 

Vind je het ook terecht, of gunde je hem meer 

aan een ploeggenoot?  

“Ik vind dat we dit jaar meer een echte 

teamprestatie hebben weggezet, dan dat er 

één iemand nadrukkelijk bovenuit stak. Ik 

denk wel dat als Dylan alle wedstrijden had 

meegedaan, dat hij de prijs had gepakt dit 

jaar. Hij is nu tweede geworden in de 

uitverkiezing en speelde een sterke tweede 

seizoenshelft.” 
 

Je bent onlangs 30 geworden en woont in 

Breda. Wat valt er over je privéleven nog meer 

te vertellen?  

“Ik woon ondertussen al vijf jaar in Breda 

samen met mijn vriendin Margo en onze kat 

Jaapie. 

 Oorspronkelijk kom ik uit Hank, wat natuurlijk 

een stuk dichterbij Almkerk ligt. 

Op dit moment ben ik werkzaam bij Berla 

Lighting in Gilze. Hier ben ik (bijna) vier jaar in 

dienst.” 

 

Hoe lang speel je eigenlijk al bij Almkerk? En 

met name in welke functie/positie?  

“Dit was alweer mijn 7de seizoen bij Almkerk, 

volgend jaar begin ik dus logischerwijs aan mijn 

8e jaar. Bijna altijd speel ik als de meest 

verdedigende middenvelder, dit is ook de plek 

waarop ik het liefste speel. Hier liggen ook mijn 

kwaliteiten ben ik van mening, door meer het 

vuile werk te doen en zo andere spelers 

(hopelijk) te ontlasten. Door de jaren heen heb 

ik ook een klein aantal wedstrijden op de 

rechtsback gespeeld.” 

 

Hoe ziet je jeugd(opleiding) als voetballer eruit 

en waar?  

“Ik ben heel vroeg begonnen met voetballen bij 

de kabouters van Be Ready. Hier heb ik tot en 

met de C-jeugd altijd gevoetbald. Hierna heb ik 

samen met twee teamgenoten de overstap 

gemaakt naar de B-jeugd van Kozakken Boys. 

Daar heb ik uiteindelijk vier jaar gevoetbald, tot 

we op het punt kwamen om de overstap naar 

de senioren te maken. Op dat moment zou ik 

bij het tweede komen en ik zat  toen in 

Raamsdonksveer op school. Veel van mijn 

vrienden speelden destijds bij Veerse Boys en 

vandaar dat ik toen besloten heb om daar te 

gaan voetballen in de senioren. Hier heb ik 

uiteindelijk ook vier jaar gevoetbald, voordat ik 

de stap naar Almkerk maakte. En zoals daarnet 

al gezegd, speel ik hier het volgende jaar ook 

nog steeds.” 

 

Wat kun je in algemene zin zeggen over het 

afgelopen seizoen met Almkerk1?  

“Een prima seizoen als team zijnde, we hebben 

het echter voor onszelf en alle supporters 

onnodig lang spannend gemaakt!” 

 

Specifiek nog iets over samenwerking en 

invloed nieuwe staf van vorig jaar? 

 “De samenwerking tussen de staf en de groep 

is over het jaar heel goed geweest. Ik ben ook 

van mening dat een nieuwe jonge trainer ons 

goed heeft gedaan. Daarnaast heeft Vincent 

altijd een goed en duidelijk plan gehad hoe we 

de wedstrijden in moesten gaan, dit was bij 

vlagen ook wel terug te zien in ons spel.” 
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Het seizoen is nog maar net afgelopen, met 4 

degradanten en 2 promovendi in jullie poule, 

maar heb je al ideeën over het komende 

seizoen?  

“Ja, ik ben heel benieuwd wat het nieuwe 

seizoen en de poule ons gaat brengen. 

Helemaal omdat dit jaar in de eerste klasse 

zondag en zaterdag bij elkaar gaan komen. Ik 

vermoed dat we meer in de regio worden 

ingedeeld, dus zullen zondagploegen zoals 

TSC, Sarto, SC t Zand, VOAB en wellicht RBC 

bij ons in de competitie gaan komen. 

Daarnaast is het ook maar afwachten op welke 

tijdstippen we gaan spelen tegen de 

zondagverenigingen, dus dat is allemaal nog 

even afwachten.”  N.B.: dit artikel is gemaakt 

voordat de nieuwe indelingen bekend zijn 

gemaakt door de KNVB. 

 

Verder nog iets wat je kwijt wilt? 

 “Ik zou graag de spelers die weggaan nog het 

beste willen wensen en bedanken voor de 

afgelopen jaren: Jonathan, Dylan, Luqman, 

Areano en Kevin.” 

 

Remco, bedankt voor het interview en ik wens 

je persoonlijk een minstens zo goed nieuw 

seizoen toe als het met succes afgesloten 

vorige. 

 

Hendri 

 

 FF voorstellen, nieuwe selectiespelers: 
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RIA VAN DRUNEN KLAVERJASKAMPIOEN V.V. ALMKERK SEIZOEN 22-23 

 

Op vrijdag 5 mei werd de laatste ronde van het Klaverjaskampioenschap V.V. Almkerk 

gespeeld. Voor aanvang van de wedstrijd werd het virtuele podium be”man”d door Ria 

van Drunen, Maarten van Drunen en Ans Groenenberg, maar de verschillen in de top 5 

waren zo klein dat niemand zeker kon zijn van haar/zijn positie op de ranglijst. Met die 

wetenschap begon de laatste speelronde. 

 

Tijdens de gezellige slotavond bleek van de top 

3 alleen Ria bestand tegen de druk. Kees 

Verwoerdt en Hans van Breugel speelden 

ijzersterk, waar Maarten en Ans hun kansen op 

een podiumplaats zagen verdampen. Kees 

won de dagprijs, Gerard Roubos werd 2e, Hans 

3e.  

 

Traditiegetrouw werd de laatste speelavond 

afgesloten met een warm buffet. 

 

Nadat de resultaten waren opgeteld bleek het 

podium van de competitie te bestaan uit: 

 
 

Ook de prijs om de beker voor de pittenkoning 

was spannend. Uiteindelijk ging Nico Vink met 

de pittenbeker aan de haal, door Ria met een 

marginaal verschil voor te blijven. 

 

 

 
Staand vlnr: Hans van Breugel (3e), Ria van Drunen 

(kampioen), Kees Verwoerdt (2e) 
Zittend: Nico Vink (pittenkoning) 

 

In september begint de nieuwe competitie. In 

principe wordt van september t/m mei elke 

eerste vrijdag van de maand vanaf 20.00u in 

ontspannen sfeer gestreden om het 

kampioenschap. Ook beginnende klaverjassers 

of herintreders zijn van harte welkom. Voor de 

competitie mag één avond gemist worden, 

maar ook als je maar enkele keren mee kunt 

doen is dat geen probleem, er zijn iedere avond 

ook dagprijzen te winnen. 

 

 
Rectificatie: 

Door een fout bij het samenstellen van de vorige Noar Vurre ontbrak deze advertentie, waarvoor 

excuses. Misschien wordt het bij de redactie tijd voor wat oogmetingen…… 

  



18 

SPELREGELS 

 

Verduidelijking opgenomen in regel buitenspel vanaf het nieuwe seizoen 

Een speler die zich in buitenspelpositie bevindt 

en die de bal ontvangt van een tegenstander 

die de bal bewust speelde, inclusief 

opzettelijk hands, wordt niet beschouwd als 

een speler die voordeel trekt, tenzij het een 

bewuste redding door een tegenstander was.  

Van “bewust spelen” (met uitzondering van 

opzettelijk hands) is sprake als de speler 

controle heeft over de bal en de mogelijkheid 

heeft om:  

- De bal naar een ploeggenoot te spelen; of  

- de bal in het bezit te krijgen; of  

- de bal weg te werken (door bijvoorbeeld de 

bal te trappen of te koppen).  

 

Als het spelen, de poging om balbezit te 

krijgen of de bal weg te werken door de speler 

die controle over de bal heeft onnauwkeurig of 

niet succesvol is, neemt dit niet weg dat de 

speler de bal “bewust heeft gespeeld”. De 

volgende criteria moeten, indien van 

toepassing, worden gebruikt om te beoordelen 

of een speler de controle had over de bal en  

 als gevolg daarvan geacht wordt de bal “bewust 

te hebben gespeeld”: De bal kwam van een 

afstand en de speler had er goed zicht op. 

- De bal bewoog niet snel.  

- De richting van de bal was niet onverwacht.  

- De speler had tijd om de 

lichaamsbewegingen te coördineren, d.w.z. 

er was geen sprake van instinctief strekken 

of springen, of een beweging die beperkt 

contact/controle mogelijk maakte.  

- Een bal die over de grond gaat, is 

gemakkelijker te spelen dan een bal in de 

lucht.  

 

Toelichting:  

De aanvullende teksten verduidelijken de 

richtlijnen om onderscheid te maken tussen 

‘bewust spelen’ en ‘van richting veranderen’. 

Dit is gebaseerd op de verwachting dat voor 

een speler die zich duidelijk in buitenspelpositie 

bevindt het buitenspel niet in alle gevallen 

waarin een tegenstander beweegt en de bal 

raakt, wordt opgeheven. 
 

 

 

Het ontnemen van een doelpunt of een 

duidelijke scoringskans 

 

Als een speler de tegenpartij een doelpunt of 

een duidelijke scoringskans ontneemt door 

strafbaar hands te maken, dan wordt de speler 

van het speelveld verwijderd, ongeacht de 

plaats van de overtreding (dit geldt niet als dit 

gebeurt door de doelverdediger in het eigen 

strafschopgebied).  

Als een speler een overtreding begaat ten 

opzichte van een tegenstander binnen zijn 

eigen strafschopgebied en daarmee de 

tegenstander een duidelijke scoringskans 

ontneemt en de scheidsrechter dit bestraft met 

een strafschop, dan ontvangt de overtredende 

speler een waarschuwing (= gele kaart, 

Hendri) als de overtreding gebeurde in een 

poging de bal te spelen of in een duel om de 

bal; in alle andere gevallen (bijv. vasthouden, 

trekken, duwen, geen mogelijkheid om de bal 

te spelen etc.) moet de overtredende speler 

van het speelveld worden gezonden. 

Opm.: “In een duel om de bal” is toegevoegd 

in de spelregel. 

  

Hendri 
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ELFTAL- / TEAMINDELING SEIZOEN 2023-2024 
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SPEELDAGENKALENDER 
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ALTENACUP 2023 

 

Op dinsdag 22 en zaterdag 26 augustus worden de wedstrijden om de Altenacup weer gespeeld. 
Behalve Wilhelmina’26 en Be Ready doen alle voetbalclubs uit Altena mee. De locaties voor de 
dinsdag zijn bij Achilles Veen, Sparta’30 en GRC’14. De finales op zaterdag zijn bij Sleeuwijk. 
Almkerk is de titelverdediger. 

 

Programma dinsdag 22 augustus (bij GRC’14): 

tijd wedstrijd arbiter 

19.15 GRC’14 - Almkerk Aad Hilgersom 

20.15 Almkerk – Kozakken Boys O23 Sjaak de Wild 

 

Programma dinsdag 22 augustus (bij Sparta’30): 

19.15 Woudrichem – Altena Hendri ’t Lam 

20.15 Altena – Sparta’30 Hendri ’t Lam 

 

Programma zaterdag 26 augustus (bij Sleeuwijk): 

14.30 Dussense Boys – Almkerk Ad Bracht 

14.30 Sleeuwijk – Altena Hendri ’t Lam 

16.30 GDC – Almkerk Hendri ’t Lam 

17.30 finale Sjaak de Wild 

Bij de finale zijn John van der Meulen en Ad Bracht assistent-scheidsrechter. Bij alle andere 

wedstrijden zorgen de verenigingen daar zelf voor. 
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PUZZELPAGINA 

 

Ook deze voorjaarseditie weer een woordzoeker en een Sudoku. Onder degenen die de 

goede oplossingen van de woordzoeker én de Sudoku inzenden wordt een prijs van 10 

consumptiebonnen verloot. De uitslag volgt in de volgende editie.  
 

Oplossing van de woordzoeker vorige editie met het thema 

“Oranjefeest”: Altijd weer leuk die feestweek in Almkerk 

Hiernaast de oplossing van de Sudoku van de kersteditie: 

 

De juiste oplossingen zijn ingestuurd door: 

Bert den Dekker  

Zoë Vlaanderen 

Jan van Suijlekom 

Leonie van Suijlekom 

Mathilde Dol 

Teunis Noorloos 

Hans Bouwman 

Gerard Roubos 

 

Carolien van den Assem 

Peter Herwig 

Jan van Helden 

Lisa Verwoerdt 

Dyonne van Helden 

Henri van Dalen 

Leanne Scherff 

Arie van Haaften 

 

Deze maal maar liefst 16 goede inzendingen dus we hebben weer moeten loten.  

De prijs van 10 consumptiebonnen is gewonnen door Peter Herwig. Van harte gefeliciteerd! De prijs 

wordt uitgereikt bij kantinebezoek en is te besteden in onze kantine (m.u.v. speciaal bieren). De 

animo voor het maken van puzzels is wederom toegenomen. We hopen dat er weer veel inzendingen 

komen, dan kun je in de herfsteditie weer een Sudoku en een woordzoeker verwachten. Veel 

puzzelplezier ! 
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Woordzoeker Thema : Zomerfeesten Almkerk 

 

Alle woorden hebben met de zomerfeesten Almkerk te maken. Streep de gevraagde woorden door 

waarbij de letters meerdere keren gebruikt kunnen worden. Woorden staan horizontaal, verticaal 

en diagonaal van links naar rechts, van rechts naar links, van boven naar onder en van onder 

naar boven. De letters die overblijven zet je in de hokjes onder de puzzel, die vormen dan een zin 

met betrekking tot de zomerfeesten Almkerk.

 

SUDOKU 

 

Bij het oplossen van de Sudoku moeten in alle 

blokken, op de horizontale en de verticale rijen de 

cijfers van 1 t/m 9 worden ingevuld. 

 

 

 

 

 

 

 

Stuur de oplossing of een foto van je oplossing van 

de woordzoeker en de Sudoku voor eind 

september 2023 naar: noarvurre@vvalmkerk.nl, of 

per app met foto naar 06-12095101 of geef deze 

af (in de kantine) aan een van de redactieleden. 
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 CLUBINFO 
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AANDACHT VOOR EN DOOR ONZE ADVERTEERDERS: DE KLERK BV 

 

Deze editie een wat van alle voorgaande afwijkende rubriek. In die zin, dat De Klerk (nog) 

geen adverteerder is in Noar Vurre, maar daarnaast wel een zeer betrokken 

vriend/sponsor van de vereniging en een vaste adverteerder in de presentatiegids is. Wij 

blikken daarom middels enkele foto’s en wat reacties terug op de succesvolle jaargangen 

van de Waterbouwcup op het complex van de VV Almkerk. De foto’s zijn aangeleverd door 

Erick van Pelt, medewerker vormgeving en media van De Klerk en de teksten door Robin 

van den Boom, personeelsmanager en voor de VV Almkerk als vrijwilliger actief als 

bezorger van Noar Vurre in Nieuwendijk. 
 

Wat doet De Klerk zoal?  

“De Klerk Werkendam is actief op het gebied 

van constructieve Waterbouw en 

Staalconstructie. Een bedrijf met een groot 

regionaal karakter en met veel werknemers uit 

de regio Altena. De Klerk Waterbouw bouwt 

o.a. kademuren en afmeervoorzieningen en 

doet onderhoud aan bruggen en sluizen 

Daarnaast worden bagger-, kust- en 

oeverwerken en hijs- en bergingswerken 

uitgevoerd. Samengevat: bouwen en werken 

op en rond het water is wat De Klerk 

Waterbouw doet. De Klerk Staalconstructie 

realiseert de meest uiteenlopende constructies. 

Civieltechnische constructies van brug tot 

sluisdeur, van steiger tot remmingwerk en van 

zinker tot ducdalf. Maar ook Offshore en 

'special construct' nemen aparte plaatsen in 

binnen De Klerk Staalconstructie. Diverse 

opvallende en toonaangevende projecten zijn 

dan ook reeds gerealiseerd.” 

 

De Klerk en voetbal?  

“De mensen van De Klerk komen veelal uit de 

regio Altena en komen elkaar dus tegen bij de 

lokale verenigingen, zo ook bij VV Almkerk. Dit 

gebeurt als teamgenoten, maar ook als elkaars 

tegenstander en dat brengt natuurlijk in de 

dagen na de wedstrijden de nodige gesprekken 

op de werkvloer op gang. De banden van De 

Klerk met VV Almkerk zijn al jaren goed. Als 

jarenlange sponsor, maar sinds het moment 

dat De Klerk de Waterbouw Cup won zijn de 

banden nog meer aangehaald. Binnen de 

Waterbouwbranche wordt nl. jaarlijks het 

onderlinge bedrijvenvoetbaltoernooi de 

‘Waterbouw Cup’ georganiseerd. Een traditie 

die al vele jaren teruggaat en bedoeld is om de 

bedrijven in de branche op een sportieve 

manier en in een gezellige sfeer onderling te 

verbinden. Een voetbaltoernooi met korte 

wedstrijden waar na de finale in een 

ontspannen sfeer altijd nog lang nagepraat 

wordt met een hapje en een drankje.” 

 

De cup en de historie?  

“In 2018 heeft De Klerk de Waterbouw Cup 

voor het eerst in de historie gewonnen en mee 

naar Werkendam genomen. 

 Natuurlijk een prachtig feit destijds, maar aan 

het winnen van de Waterbouw Cup zit alleen 

één voorwaarde: het winnende team moet de 

volgende editie organiseren. Vanuit de goede 

relatie met VV Almkerk en de uitstekende 

centrale ligging van het voetbalcomplex was 

het dan ook min of meer vanzelfsprekend om 

VV Almkerk te benaderen of de Waterbouw Cup 

2019 op de Almkerkse voetbalvelden gehouden 

kon worden. En het bleef niet bij de ene keer in 

2019… want jawel ook die editie van de 

Waterbouw Cup werd door De Klerk gewonnen, 

met gevolg dat we in 2020 ‘op herhaling’ 

zouden gaan. Editie 2020 is als gevolg van de 

pandemie opgeschoven naar de 2e helft van 

2021 en jawel ook editie 2021 van de 

Waterbouw Cup eindigde met De Klerk op de 1e 

plaats. Op dus naar editie 2022… het wordt 

wellicht wat eentonig maar ook ditmaal ging De 

Klerk er weer mee aan de haal en bracht de 

Cup wederom naar Werkendam. En zo is editie 

2023 afgelopen juni voor de 4e 

achtereenvolgende keer gespeeld op de velden 

van VV Almkerk.” 

 

 
Arbiter ’t Lam geeft, na een goede grap, het 

beginsignaal voor de finale 
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De samenwerking met VV Almkerk? 

 “Vanaf het eerste moment in 2019 en ook alle 

edities daarna verliep de samenwerking uiterst 

prettig. Leon en Hannie trekken vanuit VV 

Almkerk altijd de kar m.b.t. de 

organisatorische kant op het voetbalcomplex. 

Het draaiboek staat altijd als een huis, 

wedstrijdleiding en scheidrechters zijn iedere 

keer weer tiptop geregeld. Aan niets ontbreekt 

het en veel is mogelijk. Ook de vrijwilligers Jan 

en Chris staan tijdens de dag zelf hun mannetje 

en dat wordt zeer gewaardeerd. Het gehele 

voetbalcomplex ligt er altijd spic en span bij. 

Alle deelnemende bedrijven roemen dan ook de 

gastvrijheid van VV Almkerk, de altijd 

uitstekend verzorgde catering, de algehele 

organisatie op het complex, de faciliteiten en 

de verzorgdheid van de velden. Het is gewoon 

iedere keer weer helemaal okay! Al met al een 

samenwerking met VV Almkerk die past bij De 

Klerk. Binding met de regio en de mensen, 

vanuit een duurzaam en maatschappelijk 

betrokken karakter.”  

 

 En tot slot?  

“De Klerk heeft de Waterbouw Cup inmiddels 5 

keer achtereen gewonnen en komt dus sowieso 

volgend jaar weer terug bij VV Almkerk voor de 

Waterbouw Cup 2024. Zal het De Klerk lukken 

de Waterbouw Cup dan voor de 6e 

achtereenvolgende keer mee naar Werkendam 

te nemen? Zo ja, dan gaan we gewoon weer ‘op 

herhaling’. ;-) De toekomst is niet voorspelbaar 

en zeker niet in het voetbal, maar aan 

motivatie ontbreekt het zeker niet. We gaan 

het zien!” 

 

Hendri 

 

 
Op het terras werd in een gezellige sfeer nagenoten van een prachtige dag 
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